
Protokół Nr 5

Z posiedzenia komisji rozwoju i Gospodarki mieniem komunalnym, które odbyło się w dniu 
25 maja 2015r.

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1. Rosa Sławomir - przewodniczący
2. Kaczmarczyk Marcin - członek
3. Wójcik Grzegorz -  członek
4.Marcinkiewicz Andrzej -  członek
5. Klusek Ryszard - członek 
ó.Rasiński Tomasz- członek
W posiedzeniu komisji uczestniczyli Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt , Pan Mateusz 
Kaszuba -  Kierownik ZGK, Pan Michał Strzelecki- inspektor ds. ochrony środowiska, Pani 
Hanna Wróbel -  radna.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Rosa Sławomir, powitał zebranych i przedstawił 
następujący porządek obrad:

1. Wyrażenie opinii na temat kopalni piasku w Karolewie.

Pan Michał Strzelecki poinformował, że teren na którym planowana jest kopalnia piasku 
stanowi powierzchnię 9,33 ha i jest własnością p. Czesława i Haliny Chojnowskich z 
Wołomina. Urobek piasku zamierza prowadzić Firma DROG-BUD Spółka jawna z 
Konina. M arszałek W ojewództwa Mazowieckiego wystosował pismo do Wójta o 
wydanie opinii na temat planowanego przedsięwzięcia. Pan Strzelecki poinformował, 
że Marszałek nie musi uwzględnić wydanej opinii przez Wójta. Ponadto Pan Strzelecki 
wyjaśnił , że grunty na których planowane jest wydobycie kopaliny znajdują się w 
bezpośrednim sąsiedztwie obszarów leśnych i służą jako teren przemieszczania się 
zwierząt pomiędzy sąsiadującymi kompleksami leśnymi i stanowi siedlisko wielu 
gatunków zwierząt. Powstanie kopaliny będzie wiązało się z integracją w środowisko oraz 
wprowadzeniem w omawiany teren ruchu samochodowego. Członkowie komisji dokonali 
wizji w terenie. Pod dokonaniu oględzin stwierdzono, że w bliskim sąsiedztwie znajduje 
się wyrobisko po podobnej inwestycji, które obecnie jest nielegalnym składowiskiem 
odpadów. Mając powyższe na uwadze, istnieje wysokie ryzyko, że podobna sytuacja 
będzie miała miejsce po zakończeniu wydobycia w nowej lokalizacji. Biorąc pod uwagę 
powyższe oraz zapisy w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Dąbrówka, członkowie komisji jednogłośnie wydali negatywną 
opinię na temat planowanego przedsięwzięcia.

2. Sprawy bieżące.

W sprawach bieżących ponownie dyskutowano temat oczyszczalni ścieków. Członkowie 
komisji jednogłośnie zawnioskowali o przyspieszenie prac związanych z 
przeprowadzeniem modernizacji z możliwością rozbudowy istniejącej oczyszczalni przy 
jednoczesnym prowadzeniu prac związanych z budową drugiej oczyszczalni.



Poruszony został również temat rozbudowy' Zespołu Szkół Józefowie a dotyczył 
przesunięcia środków na to zadanie.

Na tym protokół zakończono. Przewodniczący^kprńisj i 

Sławoffnr Rosa


